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Allereerst wil ik aangeven dat ik geen deskundige ben op telecommunicatie gebied. Ik vind ook dat 

de oproep tot consultatie veel te summier is voor de aankondiging hier. Wanneer jullie willen weten 

hoe men hier over denkt, zullen jullie beter moeten toelichten wat je precies wilt weten en 

waarover. Wanneer jullie tenminste oprecht geïnteresseerd bent naar de mening, en dit niet alleen 

voor de vorm consulteert.  

Maar kennelijk gaat het hier om 5G en de uitrol hiervan voor telecombedrijven voor telefonie en 

telecommunicatie in digitale vorm. In alle voorbereidingen zijn hier te weinig effecten bekend voor 

de volksgezondheid, en lijkt er ook weerstand te zijn om dit degelijk te onderzoeken. Commerciële 

belangen – of nog andere belangen – lijken hier een veel te grote rol te spelen.  

Momenteel maak ik mij als burger oprecht veel zorgen over ons land, m.n. de burgers en dan de 

overheid die niet kiest voor het belang van de burger, maar al heel lang een puppet is, die een heel 

andere agenda dient. Zo ook met 5G. Ik hoor en lees zelfs over dat 5G de reden is dat er zoveel 

bomen gekapt worden in Nederland. Dat kán toch niet waar zijn? We zitten met het CO2 verhaal (als 

dat al klopt) en we hebben die bomen heel hard nodig.  

Ik ben oprecht bezorgd, over de agenda 2030 en de smartcities, waarin deze 5G een cruciale rol moet 

gaan spelen in het “bewaken” en wellicht zelfs “controleren” van de burger, waarbij steeds meer 

vrijheden worden ingeperkt. En nu ook weer het ogenschijnlijk gebrek aan bereidheid om deze 

onderzoeken goed en degelijk uit te voeren en ook openbaar te maken en ook mis ik het in gesprek 

te gaan met de zorgen van de burger.  

Dus in deze consultatie wil ik heel graag aangeven dat mijn oprechte wens is, dat niet 2 metingen 

worden verricht, maar dat er gedegen wetenschappelijk onderzoek wordt gedaan en gepubliceerd 

over deze effecten, voordat we überhaubt serieus gaan nadenken over invoering van 5G. Misschien 

moeten we deze ontwikkeling helemaal niet willen. Ik weet niet wie dit leest, en of er een oprecht 

belang is om deze consultaties mee te nemen in de afwegingen, maar serieus. Het kan toch niet zo 

zijn dat wij onze ziel aan de duivel verkopen uit korte termijn “commerciële” belangen?  

Ik hoop oprecht dat wij in Nederland met voldoende weldenkende mensen zijn, ook in de huidig 

politiek/overheid, die nadenken en zich niet voor een karretje laten spannen, maar hun plek goed en 

nuttig gebruiken. Zoals nu ook in America gebeurt, al horen we daar NIETS over in onze media.  Gek.  

Een bezorgde, betrokken burger.  

 

  


